
2024年6月23日(星期日)
Sunday 23 June 2024

12.00pm - 5.00pm

九龍旺角康得思酒店 8樓 (港鐵旺角站C3出口)
Cordis Hotel Mongkok - Shanghai Room, Level 8

活動詳情

Australian Day & Boarding Schools Exhibition

exhibitions.aeas.com.au/hk

澳 洲 中 小 學 展 覽
講座   

11.00am – 12.00pm

展覽當天設有講座,由澳洲院校代表主講、 並有畢業生或家長分享留學經驗。

ORGANISED BY

2598 6166  |  enquiry@aecl.com.hk  |  aecl.com.hk

CO-ORGANISED BY

15所澳洲頂尖學校
親臨香港!
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For school profiles,  
fees, and to register

Cordis Hotel - Shanghai Room, Level 8
Booth School Name State School Type Certificate Accommodation

1 Beaconhills College VICTORIA CO-ED VCE BOARDING & 
HOMESTAY

2
Canberra Girls  
Grammar School

AUSTRALIAN  
CAPITAL TERRITORY GIRLS ACT SSC / 

IBDP BOARDING

3 Elite College of English NEW SOUTH 
WALES CO-ED ELICOS HOMESTAY

4
Fraser Coast Anglican 

College
QUEENSLAND CO-ED QCE HOMESTAY

5 Gippsland Grammar VICTORIA CO-ED VCE BOARDING

6 Hillcrest Christian College QUEENSLAND CO-ED QCE HOMESTAY

7 Knox Grammar School NEW SOUTH 
WALES BOYS HSC BOARDING

8
Macquarie Grammar 
School

NEW SOUTH 
WALES CO-ED HSC HOMESTAY

9 Masada College
NEW SOUTH 

WALES CO-ED HSC HOMESTAY

10 Pal Buddhist School
NEW SOUTH 

WALES CO-ED HSC HOMESTAY

11 Seymour College
SOUTH  

AUSTRALIA
GIRLS SACE BOARDING & 

HOMESTAY

12 Siena College VICTORIA GIRLS VCE HOMESTAY

13
The Cathedral School - 

Townsville
QUEENSLAND CO-ED QCE BOARDING

14 Toorak College VICTORIA GIRLS VCE BOARDING

15 Wesley College VICTORIA CO-ED VCE / IBDP BOARDING
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School profile  |  學校簡介
省份 State: VIC

創校年份 Year established: 1982
學校類別School type: 男女校 

Coeducational

住宿安排Accommodation: 學校住宿和寄宿家庭
Boarding and Homestay

英語強化課程 

ELICOS Program: 沒有
NO

其他英語課程 EAL/D support: 沒有
NO

學校課程School curriculum: VCE

學生人數 (7-12)Enrolments (7-12): 882
海外學生人數 No. int. students: 38
澳洲教育評審測驗(AEAS)AEAS Test: 需要

YES

學費（每年澳幣)Annual tuition fees: 7-12年級: $21,940-$28,125澳幣Yr7-12: AUD$21,940-$28,125
寄宿費 (每年澳幣)Accommodation fees:

寄宿家庭費用: $17,550澳幣校內住宿費: $25,870澳幣Homestay: AUD$17,550 Boarding: AUD$25,870 
CRICOS 03182J

 Visit us at booth 1   歡迎到1號展位

Beaconhills College

是甚麼令Beaconhills College與別不同?
•	 Beaconhills College在逾41年間建立了一個具前瞻性的良好聲譽，並提供了大量機會給學生。
•	 出眾的課程以及提供大量學科予高年級生選擇
•	 一流的英語學習支援為學生入讀澳洲大學打好基礎
•	 可選擇入住現代化的學校宿舍、寄住家庭或與監護人同住
•	 安全優美的校園, 鄰近最宜居城市之一墨爾本
•	 引以為傲的私立男女子學校
•	 相宜的學費及住宿費
The Beaconhills difference | What sets our school apart?

•	 Beaconhills College has established a strong reputation over 41 years as a forward-thinking school, offering a vast array of opportunities.
•	 Outstanding curriculum, with huge subject choice in 

senior years

•	 Excellent English language support to fully prepare students for university in Australia
•	 Choice of modern boarding facilities, homestay or option to live with an approved guardian
•	 Safe and scenic campus, within easy travel distance to Melbourne, one of the world’s most liveable cities
•	 Proudly a co-educational independent school
•	 Affordable fees

School profile  |  學校簡介
省份 State: ACT
創校年份 Year established: 1926
學校類別School type: 女校 

Girls

住宿安排Accommodation: 寄宿學校
Boarding

英語強化課程 

ELICOS Program: 有
YES

其他英語課程 EAL/D support: 沒有
NO

學校課程School curriculum: ACT SSC | IBDP
學生人數 (7-12)Enrolments (7-12): 780
海外學生人數 No. int. students: 35
澳洲教育評審測驗(AEAS)AEAS Test: 需要

YES

學費（每年澳幣)Annual tuition fees: 7-12年級: $40,500-$44,000澳幣Yr7-12: AUD$40,500-$44,000
寄宿費 (每年澳幣)Accommodation fees: 校內住宿費: $32,250澳幣Boarding: AUD$32,250 
CRICOS 01294F

 Visit us at booth 2   歡迎到2號展位

Canberra Girls Grammar School

在坎培拉女子文法學校（CGGS），擁有百年歷史，探索教育卓越、聯繫和機遇。
距離國會大樓僅一公里的CGGS，位於澳洲首都的心臟地帶，提供世界級的教育和課外活動。
自1926年成立以來，CGGS不僅是首都地區的第一所，也是唯一一所女子寄宿學校。學校持續提倡無懼的領導力、前瞻性思維、堅定的信念和對學習的熱情。作為一所提供國際文憑 (IB) 課程的學校，其小學課程 (PYP)、中學課程 (MYP) 和文憑課程 (DP)確保了學習路徑的嚴格性和連貫性。
CGGS是一個挑戰現狀、提升女性全球地位、培養渴望成就的畢業生的地方。加入我們這個群體，你將在一個培養出來的羅德學者、奧運選手、最高法院法官、科學家、國際知名的音樂家、藝術家、作家、飛行員和航空航天工程師的地方與同伴一同成長，超越你的自我期望。
Discover a 100-year spirit of educational excellence, connection and opportunity at Canberra Girls Grammar School. Located just one kilometre from Parliament House, CGGS provides a world-class educational and co-curricular offering in the heart Australia’s capital city.  
Founded in 1926, CGGS was the first and is still the only all-girls' boarding house in the ACT. As an International Baccalaureate (IB) World School, the framework of the Primary Years Programme (PYP), Middle Years Programme (MYP) and Diploma Programme (DP) enables a consistently rigorous and supportive arc of learning. 
CGGS is a place that has always challenged the status quo, advanced the standing of women in the world and graduated young people who aspire to make a difference. 
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School profile  |  學校簡介
省份 State: NSW
創校年份 Year established: 2022
學校類別School type: 男女校 

Coeducational

住宿安排Accommodation: 家庭寄宿
Homestay

英語強化課程 

ELICOS Program: 有
YES

其他英語課程 EAL/D support: 有
YES

學校課程School curriculum: ELICOS Only
學生人數 (7-12)Enrolments (7-12): 42
海外學生人數 No. int. students: 15
澳洲教育評審測驗(AEAS)AEAS Test: 需要

YES

學費（每年澳幣)Annual tuition fees: $800澳幣/每週AUD$800 p.w.
寄宿費 (每年澳幣)Accommodation fees: Consult Homestay Provider

CRICOS 04087M
 Visit us at booth 3   歡迎到3號展位

Elite College of English

Elite College of English 卓越英語學院是一所獲得 CRICOS 和ASQA認證的語言學校，旨在協助海外學生在融入澳洲社會與教育體系時所面臨的知識與技能差異。我們專注於中小學教育，深刻明白新的學習環境對學生們所帶來的各種挑戰，包括語言及文化的差異，我們將協助學生剋服這些障礙，並幫助他們在學業和社交方面取得成功。 
卓越英語學院專為志在申請悉尼私立中學的學生提供高品質教育。 我們的課程採用小班制授課模式，班級人數控制在 6 至 8 人，以確保每位學生能獲得高度關注的個別化教學。 我們配備了卓越的教育資源，並致力於創造一個優質的學習氛圍，旨在全面提升學生的能力，為其未來的成功奠定堅實的基礎。
Elite College of English (ECE) is a CRICOS- and ASQA-accredited institution that specialises in bridging the knowledge and skills gap faced by recently arrived students. We understand that changing schools presents a range of challenges for a student, particularly when they are new to the country. From the language barrier to cultural differences, there are many hurdles they need to overcome to succeed academically and socially.
ECE offers premium education to children seeking a place in Sydney’s top tier private high schools. We pride ourselves on our small classes of 6-8 students, ensuring each individual receives a personalised education. Learning takes place in a genuinely caring environment that is warm and friendly, with strong support systems and a solid focus on high academic attainment.

School profile  |  學校簡介
省份 State: QLD
創校年份 Year established: 1995
學校類別School type: 男女校 

Coeducational

住宿安排Accommodation: 家庭寄宿
Homestay

英語強化課程 

ELICOS Program: 沒有
NO

其他英語課程 EAL/D support: 沒有
NO

學校課程School curriculum: QCE
學生人數 (7-12)Enrolments (7-12): 464
海外學生人數 No. int. students: 3
澳洲教育評審測驗(AEAS)AEAS Test: 需要

YES

學費（每年澳幣)Annual tuition fees: 7-12年級: $22,410-$24,814Yr7-12: AUD$22,410-$24,814
寄宿費 (每年澳幣)Accommodation fees: 家庭寄宿: $13,440Homestay: AUD$13,440
CRICOS 01592G

 Visit us at booth 4   歡迎到4號展位

Fraser Coast Anglican College

Fraser Coast Anglican College (FCAC) 擁有環境優美的校園，多年來一直吸引不少國際學生。學校於20多年前迎來第一批國際學生。在這20年間，FCAC建立了良好的聲譽，為國際學生提供獨特的澳洲學習生活體驗。學校地理位置極佳，位於大堡礁南端，毗鄰K'Gari（弗雷澤島），附近的赫維灣作為一個濱海海洋環境，提供了絕佳的戶外生活體驗。
FCAC是一間男女校，位於佔地62英畝風景如畫的叢林地帶。這個自然環境為學生同時提供室內及戶外的現代化學習體驗。學生可以在這校園內使用戶外教室、圖書館、多功能設施和三個運動場作為不同的學習場地。
在2022年，學校被評為澳洲年度區際學校，去年更獲得了區際學校卓越獎。國家卓越獎的頒發取決於學校的學術成績、教育和關顧政策、與家長和社區的聯繫、設施和財務管理，以及對創新和改進的投入度。獲獎的學校代表著獲得澳洲政府對於他們對教育的肯定。
Fraser Coast Anglican College has been welcoming international students to our beautiful campus for over 20 years. Located at the southern end of the Great Barrier Reef and on the doorstep to K'Gari (Fraser Island), Hervey Bay is a coastal marine environment providing a wonderful outdoor lifestyle experience. 
FCAC is a co-educational school with a large, modern campus, set in 62 acres of scenic bushland. In 2022 we were recognised as Australia's Regional School of the Year and last year received the Regional School of the Year Excellence Award. These National Excellence Awards consider a school's academic results, educational and pastoral programs, links with parents and wider community, management of facilities and finances, and commitment to innovation and improvement. 
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School profile  |  學校簡介
省份 State: VIC

創校年份 Year established: 1924
學校類別School type: 男女校 

Coeducational

住宿安排Accommodation: 寄宿學校
Boarding

英語強化課程 

ELICOS Program: 沒有
NO

其他英語課程 EAL/D support: 沒有
NO

學校課程School curriculum: VCE

學生人數 (7-12)Enrolments (7-12): 1154
海外學生人數 No. int. students: 0
澳洲教育評審測驗(AEAS)AEAS Test: 需要

YES

學費（每年澳幣)Annual tuition fees: 7-12年級: $31,208-$34,760Yr7-12: AUD$31,208-$34,760
寄宿費 (每年澳幣)Accommodation fees: 家庭寄宿: $22,220Homestay: AUD$22,220
CRICOS 00340B

 Visit us at booth 5   歡迎到5號展位

Gippsland Grammar

本校是澳洲其中一間首屈一指的聖公會男女校，擁有多於100年的卓越教學傳統。學校本部位於維多利亞州風景如畫的吉普斯蘭地區 (Gippsland)，為自三歲的幼兒起到12年級 的學生共1100多名學生提供優質教育。吉普斯蘭文法學校是墨爾本郊區東部的 唯一一所寄宿學校。學校的三個校園都位處於植物茂盛的綠化空間並擁有最先進的學習設施。
 在過去的30年裡，吉普斯蘭文法學校一直歡迎國際學生來到我們位於賽爾(Sale)，寬敞的加恩西校園 (Garnsey Campus)。學生宿舍距離校園的球場只有幾步之隔。校園內有大量的綠化空間，學生可於優美的環境內專注學習，同時學校提供全面的課外活動，這意味著吉普斯蘭文法學校能為來自全球的學生提供能夠培養學習能力、生活能力和領 導能力的地方。
We are one of Australia’s leading co-educational Anglican schools with a tradition of excellence in education extending 100 years. Based in the picturesque region of Gippsland in Victoria, our School Community includes more than 1100 students from three-year-old kindergarten to Year 12 and we are the only boarding school east of Melbourne's suburban fringe. Our three campuses are dominated by lush, green open spaces and state-of-the-art learning facilities.
For the past 30 years Gippsland Grammar has welcomed international students to our spacious Garnsey Campus in Sale. With a boarding house just a short stroll across our campus ovals, an abundance of lush, green spaces and a focus on both academic excellence combined with a comprehensive  co-curricular program means Gippsland Grammar is where all students from all corners of the globe are empowered to Learn, Live and Lead.

School profile  |  學校簡介
省份 State: QLD
創校年份 Year established: 1982
學校類別School type: 男女校 

Coeducational

住宿安排Accommodation: 家庭寄宿
Homestay

英語強化課程 

ELICOS Program: 沒有
NO

其他英語課程 EAL/D support: 有
YES

學校課程School curriculum: QCE
學生人數 (7-12)Enrolments (7-12): 820
海外學生人數 No. int. students: 34
澳洲教育評審測驗(AEAS)AEAS Test: 需要

YES

學費（每年澳幣)Annual tuition fees: 7-12年級: $30,500-$31,000Yr7-12: AUD$30,500-$31,000
寄宿費 (每年澳幣)Accommodation fees: 家庭寄宿: $23,400Homestay: AUD$23,400
CRICOS 01043C

 Visit us at booth 6   歡迎到6號展位

Hillcrest Christian College

Hillcrest 是一所位於澳洲黃金海岸的私立男女日校，現時擁有 2,000 名由學前班至 12 年級的學生就讀。
 它提供的教育著重於透過創新教學和對學術卓越的堅定承諾來達到全人發展。學院致力於培養學生的精神、情感和智力成長，並提供一系列旨在培養全面發展的個人的課外活動。 
學校的創新教育方法幫助學生為 21 世紀的成功做好準備，為他們提供在快速變化的世界中茁壯成長所需的技能和知識。學院提供先進的設施，為學生提供了充滿活力的學術、藝術和體育環境。
 作為一所學院，我們獲得了國際和國家獎項以及包括劍橋大學在內的認可。
Hillcrest is an independent, coeducational day school of 2,000 students from Preparatory to year 12, located on the Gold Coast, Australia.
It provides education that is focused on developing the whole person through innovative teaching and a strong commitment to academic excellence. The College is dedicated to nurturing students' spiritual, emotional, and intellectual growth, and offers a range of extra-curricular activities aimed at developing well-rounded individuals.
Our innovative approach to education prepares students for success in the 21st century, equipping them with the skills and knowledge they need to thrive in a rapidly changing world. The College's state-of-the-art facilities provide our students with a vibrant academic, artistic, and sporting environment.
As a College, we have received international and national awards, and recognition including from Cambridge University.
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School profile  |  學校簡介
省份 State: NSW
創校年份 Year established: 1924
學校類別School type: 男校 

Boys

住宿安排Accommodation: 寄宿學校
Boarding

英語強化課程 

ELICOS Program: 沒有
NO

其他英語課程 EAL/D support: 沒有
NO

學校課程School curriculum: HSC

學生人數 (7-12)Enrolments (7-12): 2250
海外學生人數 No. int. students: 64
澳洲教育評審測驗(AEAS)AEAS Test: 需要

YES

學費（每年澳幣)Annual tuition fees: 7-12年級: $47,288-$49,950澳幣Yr7-12: AUD$47,288-$49,950 
寄宿費 (每年澳幣)Accommodation fees: 校內住宿費: $37,020澳幣Boarding: AUD$37,020 
CRICOS 00399E

 Visit us at booth 7   歡迎到7號展位

Knox Grammar School

諾克斯文法學校是一所私立男子學校，自1924年開辦以來一直致力於提供卓越的教育。作為澳洲最優秀的聯合基督教會男校之一，諾克斯吸引了來自澳洲和海外的學生，他們可以選擇寄宿或日校的方式在該校就讀直到高中畢業。學校按照新南威爾士省教育委員會的課程大綱進行教學。在高中部，學校設有威克斯 (Weeks) 高級學院，為學生提供專職教師的指導，並提供資源豐富的圖書館、多樣化的學習空間和先進的設施，以幫助學生提高獨立學習能力，為未來進入高等學府做好準備。此外，該校的高考成績也非常出色。
通過諾克斯體育學院、諾克斯表演藝術學院以及學校的社區服務和社會公義項目，諾克斯為所有學生提供豐富多樣的機會，讓他們發掘自己的興趣，並充分發揮他們的天賦。
Knox Grammar School is an independent school which has been specialising in boys' education since 1924. 
One of Australia’s leading Uniting Church boys' schools, Knox accepts day boys and boarders from around Australia and overseas, and follows the NSW Board of Studies curriculum through to the Higher School Certificate. At senior school level, the Weeks Senior Academy offers specialist staff, a resource library, flexible learning spaces and new technology, to promote independence and support students as they prepare for tertiary study. Higher School Certificate results are exceptional.
Knox also offers each boy diverse opportunities to find and develop their talents, through the Knox Sports Academy, the Knox Academy of Performing Arts and our Community Service/Social Justice programs.

School profile  |  學校簡介
省份 State: NSW
創校年份 Year established: 2004
學校類別School type: 男女校 

Coeducational

住宿安排Accommodation: 家庭寄宿
Homestay

英語強化課程 

ELICOS Program: 有
YES

其他英語課程 EAL/D support: 有
YES

學校課程School curriculum: HSC

學生人數 (7-12)Enrolments (7-12): 86
海外學生人數 No. int. students: 55
澳洲教育評審測驗(AEAS)AEAS Test: 需要

YES

學費（每年澳幣)Annual tuition fees: 7-12年級: $30,700-$33,500澳幣Yr7-12: AUD$30,700-$33,500 
寄宿費 (每年澳幣)Accommodation fees: 寄宿家庭費用: $500-$520澳幣/每週Homestay: AUD$500-$520 p.w.
CRICOS 03330B

 Visit us at booth 8   歡迎到8號展位

Macquarie Grammar School

麥考瑞菁英文法學校（Macquarie Grammar School，簡稱MGS）坐落在悉尼中央商業區，是該地區唯一一所私立無宗教及非寄宿制的男女校。MGS地理位置優越，緊鄰悉尼的標誌性建築維多利亞女王大廈，且距離悉尼歌劇院、悉尼港灣大橋、悉尼塔、達令港、悉尼皇家植物園、澳洲博物館、新南威爾士美術館、新南威爾士州立圖書館等著名景點僅需步行距離。
MGS提供包中學預備課程（HSP）、7至12年級全日制中學課程以及短期交流課程。其特色之一是中學預備課程（HSP），特別為英語為非母語的國際學生設計，以幫助他們達到就讀中學課程所需的英語水平及適應當地教學模式，提升學習效能。
Macquarie Grammar School (MGS) is the only private, co-educational, secular, and non-boarding high school in Sydney's CBD. MGS is located near the iconic Sydney landmark, the Queen Victoria Building (QVB). It is within walking distance of renowned attractions such as the Sydney Opera House, Sydney Harbour Bridge, Sydney Tower, Darling Harbour, Royal Botanic Garden, Australian Museum, New South Wales Art Gallery, and NSW Library, among others. 
MGS offers High School Preparation (HSP) courses, Junior High School (Year 7-10) courses, Senior High School (Year 11-12) courses, and Short-term Study programs. The High School Preparation (HSP) program is a distinctive offering of MGS, specifically designed for international students whose native language is not English. Upon successful completion of HSP with a satisfactory English proficiency level, students can progress to mainstream high school courses.
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School profile  |  學校簡介
省份 State: NSW
創校年份 Year established: 1962
學校類別School type: 男女校 

Coeducational

住宿安排Accommodation: 家庭寄宿
Homestay

英語強化課程 

ELICOS Program: 沒有
NO

其他英語課程 EAL/D support: 有
YES

學校課程School curriculum: HSC

學生人數 (7-12)Enrolments (7-12): 280
海外學生人數 No. int. students: 30
澳洲教育評審測驗(AEAS)AEAS Test: 需要

YES

學費（每年澳幣)Annual tuition fees: 7-12年級: $37,220-$46,370澳幣Yr7-12: AUD$37,220-$46,370 
寄宿費 (每年澳幣)Accommodation fees: 寄宿家庭費用: $400-$430澳幣/每週Homestay: AUD$400-$430 p.w.
CRICOS 00401E

 Visit us at booth 9   歡迎到9號展位

Masada College

馬薩達學院位於綠樹成蔭的悉尼北岸，佔地寬廣，且擁有安全、友善、家庭式的學習環境。悉尼環境優美，為人們提供了多元化的生活方式。 馬薩達學院是澳洲第一所接受國際學生的猶太教私立學校。 學校以包容的價值體系而自豪，我們歡迎不同背景的學生來到我們學校。 我們的教育使命是幫助學生在學習過程中培養學生的責任感，使其成為具有強烈社會正義感，且有自信，有獨立思辨能力，能夠決定自己未來的完全型人才。
 馬薩達學院是一所具有前瞻性且不斷進取的學校，在辦學中我們累積了良好的聲譽。 我們高度專業且充滿熱情的教職員工，培養具有探索精神和獨立思考能力的學生，以確保我們的學生充分發揮他們的潛能。 馬薩達的學生在畢業考試中表現優異。 在2023年，我們有超過40%的畢業生在ATAR成績取得了90+，在高考中排名全國前10%。
Masada College is located on spacious grounds in Sydney's leafy North Shore and is a safe and family-friendly private school. Masada College is Australia's first Jewish co-educational school that welcomes students from all backgrounds and prides itself on inclusivity. Our educational mission is to raise responsible individual thinkers with a strong sense of justice and confidence in their ability to determine their future. It is an honor to share our rich ethos and Jewish values with students and their families from different cultural and linguistic backgrounds. 
Students at Masada consistently perform exceptionally well in their final exams, translating into opportunities within Australia and globally upon graduation. Masada graduates embark on diverse career paths and study at Australia’s top Universities. 40% of our 2023 cohort achieved ATAR above 90, placing them in the top 10% nationwide. 

School profile  |  學校簡介
省份 State: NSW
創校年份 Year established: 2013
學校類別School type: 男女校 

Coeducational

住宿安排Accommodation: 家庭寄宿
Homestay

英語強化課程 

ELICOS Program: 沒有
NO

其他英語課程 EAL/D support: 有
YES

學校課程School curriculum: HSC

學生人數 (7-12)Enrolments (7-12): 130
海外學生人數 No. int. students: 21
澳洲教育評審測驗(AEAS)AEAS Test: 需要

YES

學費（每年澳幣)Annual tuition fees: 7-12年級: $19,000-$21,000澳幣Yr7-12: AUD$19,000-$21,000 
寄宿費 (每年澳幣)Accommodation fees: 寄宿家庭費用: $350-$450澳幣/每週Homestay: AUD$350-$450 p.w.
CRICOS 03398D

 Visit us at booth 10   歡迎到10號展位

Pal Buddhist School

Pal Buddhist School 是一個非營利組織，提供由澳大利亞新南威爾士州教育部認證的優質教育，從小學到包括高中證書（HSC）的認證。 
我們是教育教學技術和創新的領導者；我們稱這種新的學習方式為4D學習體驗：在這裡，學習是豐富且變革性的；良好的實踐和效率被融入到學生的生活和習慣中；我們的學生可以隨時隨地和同儕、團體或教師支援一起學習。 
作為澳大利亞第一所也是唯一一所佛教高中，我們將佛教哲學融入到日常教學中，作為傳遞道德和善良行為、良好品格和智慧的一種方式。在 Pal Buddhist School，學生通過行動學習這些價值觀。我們的學生積極參與慈善和領導，無論是在學校內部還是在學校外部，如地方社區、州內和全國各地。 
我們不是宗教學校，意味著我們不堅持任何純粹信仰和純粹教條的觀念。相反，我們是一所真正意義上的科學學校：我們的目標是培養學生對所有領域的真理追求的熱愛，無論是物質的還是精神的，已經被發現的還是未被發現的。 
Pal Buddhist School is a non-profit organisation and provides an exceptional education that is accredited by the Australian NSW Department of Education for certification from Primary School up to and including the Higher School Certificate (HSC). We are a leader in educational teaching technology and innovation.
Being the first and only Buddhist High School in Australia, we incorporate the Buddhist philosophy into everyday teaching, as a matter of passing on moral and virtuous behaviour, good character and wisdom. At Pal Buddhist School, students learn these values by action.
We are not a religious school in the sense that we hold to any ideas on the basis of pure faith and mere dogma. Rather we are a School of science in its truest sense: we aim to foster in our students a love of the pursuit of truth in all domains, the material and the spiritual, the discovered as well as the undiscovered.
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School profile  |  學校簡介
省份 State: SA
創校年份 Year established: 1922
學校類別School type: 女校 

Girls

住宿安排Accommodation: 學校住宿和寄宿家庭
Boarding and Homestay

英語強化課程 

ELICOS Program: 沒有
NO

其他英語課程 EAL/D support: 有
YES

學校課程School curriculum: SACE
學生人數 (7-12)Enrolments (7-12): 460
海外學生人數 No. int. students: 16
澳洲教育評審測驗(AEAS)AEAS Test: 需要

YES

學費（每年澳幣)Annual tuition fees: 7-12年級: $36,755-$41,530澳幣Yr7-12: AUD$36,755-$41,530 
寄宿費 (每年澳幣)Accommodation fees: 校內住宿費: $29,320澳幣Boarding: AUD$29,320 
CRICOS 00628G

 Visit us at booth 11   歡迎到11號展位

Seymour College

西蒙學校自成立102年來，一直致力於學術卓越，女孩們的優異成績便是我們承諾的明證。 在西蒙，我們追求的不僅是學術成就，更重視身心健康與豐富多彩的課外活動的平衡，旨在培養學生終身技能並面向成功的心態。
我們的願景是培養具有堅強、樂觀及正義感的女性，讓她們自信地面對未來。 實現這個願景的關鍵在於我們的教師團隊，他們對每位女生充滿熱情，積極引導並激勵學生追求目標。
西蒙學校熱烈歡迎來自全球各地的學生，加入我們位於校園中心的宿舍生活。 我們的教室和宿舍被綠草如茵的草坪、蒼翠的樹木和寧靜的空間所環繞，為所有學生提供了理想的學習和居住環境。
For more than 102 years, Seymour College has been committed to academic excellence which is reflected in the outstanding achievements of our girls. Academic excellence is balanced with high quality wellbeing programs and participation in cocurricular activities, equipping students with lifelong skills and a mindset for success.
Our vision at Seymour is to develop women of strength, optimism and justice, confident for the future. Enabling our students to reach this goal are our teachers, who are passionate advocates for each girl, encouraging students in every pursuit.
Seymour welcomes students from all over the world to come and live in our boarding house, located in the heart of the College. Surrounding our classrooms and boarding house are grounds with green lawns, beautiful trees, and space to relax, offering our students a perfect place to study and live.

School profile  |  學校簡介
省份 State: VIC

創校年份 Year established: 1940
學校類別School type: 女校 

Girls

住宿安排Accommodation: 家庭寄宿
Homestay

英語強化課程 

ELICOS Program: 沒有
NO

其他英語課程 EAL/D support: 沒有
NO

學校課程School curriculum: VCE

學生人數 (7-12)Enrolments (7-12): 740
海外學生人數 No. int. students: 0
澳洲教育評審測驗(AEAS)AEAS Test: 需要

YES

學費（每年澳幣)Annual tuition fees: 9-12年級: $33,219-$34,674澳幣Yr9-12: AUD$33,219-$34,674 
寄宿費 (每年澳幣)Accommodation fees: 寄宿家庭費用: $370-$430澳幣/每週Homestay: AUD$370-$430 p.w.
CRICOS Pending

 Visit us at booth 12   歡迎到12號展位

Siena College

西耶納學院於1940年創立，是一所天主教私立女子學校，提供7至12年級課程。該校位於澳洲第二大城市墨爾本的坎伯韋爾郊區。
西耶納學院的學習規劃既活潑亦創新，旨在照顧每位學生在學術、靈性、社交、情緒健康和身心發展方面的需求。學生被激發成為具有創意、批判性思維和反思能力的人，我們的課程規劃也會根據女生們特有的學習模式而度身定制。
西耶納學院是一個認可和鼓勵學生的多樣性和獨特才能的地方，我們賦予年輕女生力量，使她們能夠在課堂外繼續自己的學習旅程，並在世界上的多個層面產生影響力。
西耶納學院還提供許多機會予學生，使她們能夠在課堂以外發展不同興趣，包括戲劇、音樂、視覺藝術、社會公義、體驗活動、營會和體育等領域擴展學習。
Siena College was established in 1940 as an independent, Catholic school for girls in Years 7 to 12. The school is located in the suburb of Camberwell in Melbourne, Australia's second largest city.
The learning program at Siena College is both dynamic and innovative, catering for each student’s academic, spiritual, social, emotional and physical development. Students are challenged to be creative, critical and reflective thinkers, and our learning program is tailored to the collaborative ways in which girls learn.
Siena College is a place where the diversity and unique gifts of our students are acknowledged and celebrated, and where we empower young women to continue their learning journey beyond the classroom and go out and make a difference in the world.
Siena College also offers many opportunities to extend learning beyond the formal curriculum, including drama, music, visual arts, social justice, immersions, camps and sport.
NOTE: Due to pending CRICOS registration, this school currently only 
accepts applications from AU/NZ citizens, and Permanent or Temporary 
Residents.
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School profile  |  學校簡介
省份 State: QLD
創校年份 Year established: 1917
學校類別School type: 男女校 

Coeducational

住宿安排Accommodation: 寄宿學校
Boarding

英語強化課程 

ELICOS Program: 沒有
NO

其他英語課程 EAL/D support: 有
YES

學校課程School curriculum: QCE
學生人數 (7-12)Enrolments (7-12): 694
海外學生人數 No. int. students: 10
澳洲教育評審測驗(AEAS)AEAS Test: 需要

YES

學費（每年澳幣)Annual tuition fees: 7-12年級: $31,300Yr7-12: AUD$31,300
寄宿費 (每年澳幣)Accommodation fees: 校內住宿費: $21,500Boarding: AUD$21,500
CRICOS 00959M

 Visit us at booth 13   歡迎到13號展位

The Cathedral School - Townsville

•	 男女校
•	 寄宿（現代化、獨立的男女生宿舍、由訓練有素的工作人員提供全天候照顧、每週安排活動，並提供免費校車接送）
•	 關注學生學業表現-為學生大學入學準備，如：澳洲高等教育入學排名(ATAR）、專注STEM教育
•	 物有所值- 學校位於湯斯維爾(Townsville) 生活成本較低。 本校學生可以以較相宜的價錢使用市區的設施
•	 主流學費已包括ESL 英語課的費用，通過ESL 英語課的學生能夠容易銜接主流中學課程
•	 寄宿獎學金－成功申請可獲等於25% 的寄宿費的金額作為獎學金
•	 Co-educational
•	 Boarding (onsite, modern, separate girls’ and boys’ dormitories, 24/7 care by highly trained staff,  weekly activity schedule with free transport in modern school buses)
•	 Academic Outcomes, ATAR, and University Entry - focus on STEM
•	 Value for Money - based in a regional location (Townsville) with a lower cost of living. Cathedral students access facilities and outcomes comparable to schools in the capital cities without the price tag.
•	 ESL program included in fees – embedded within the school program to enable eligible students to commence their mainstream course.
•	 Boarding Scholarship - successful applicants save 25% off boarding fees.

School profile  |  學校簡介
省份 State: VIC

創校年份 Year established: 1874
學校類別School type: 女校 

Girls

住宿安排Accommodation: 寄宿學校
Boarding

英語強化課程 

ELICOS Program: 沒有
NO

其他英語課程 EAL/D support: 有
YES

學校課程School curriculum: VCE

學生人數 (7-12)Enrolments (7-12): 550
海外學生人數 No. int. students: 51
澳洲教育評審測驗(AEAS)AEAS Test: 需要

YES

學費（每年澳幣)Annual tuition fees: 7-12年級: $41,412-$45,576澳幣Yr7-12: AUD$41,412-$45,576
寄宿費 (每年澳幣)Accommodation fees: 校內住宿費: $36,260澳幣Boarding: AUD$36,260
CRICOS 00349D

 Visit us at booth 14   歡迎到14號展位

Toorak College

Toorak College成立於 1874 年，擁有悠久和令人驕傲的歷史，歡迎來自世界各地不同國家的女生。我們是一所獨立學校，招收從 3歲的學前班到 12 年級的學生。 作為維省經驗豐富、值得信賴的寄宿學校之一，Toorak College深感自豪。我們的目標是通過學術和個人成長增強學生的能力，使她們於未來茁壯成長。我們致力給挑戰予和培育每一位學生，培養她們的獨立性、好奇心和自信心。同時，我們明白每個孩子都是獨特的，而且常會遇到新的挑戰和學習機會。 當學生入讀Toorak College時，我們鼓勵她們在思維中發展原創性和創造性。讓她們在學校的求學歷程中，對她們的人生旅程產生正面的影響。
Established in 1874, Toorak College has a long and proud history of welcoming girls from many different countries from around the world. We are an independent school from 3-year-old Kindergarten to Year 12.
Toorak College is proud to be a part of the trusted and experienced Boarding School community in Victoria. We aim to empower our students through academic and personal growth so they thrive in their future. We strive to challenge and nurture every individual, developing independence, curiosity and self-belief. We recognise that every child is different and every year presents new challenges and learning opportunities.
When a student joins Toorak, we encourage them to develop originality and creativity in their thinking. Their schooling is a journey that will continue to resonate throughout their life.
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School profile  |  學校簡介
省份 State: VIC

創校年份 Year established: 1866
學校類別School type: 男女校 

Coeducational

住宿安排Accommodation: 寄宿學校
Boarding

英語強化課程 

ELICOS Program: 沒有
NO

其他英語課程 EAL/D support: 有
YES

學校課程School curriculum: VCE | IBDP
學生人數 (7-12)Enrolments (7-12): 2300
海外學生人數 No. int. students: 55
澳洲教育評審測驗(AEAS)AEAS Test: 需要

YES

學費（每年澳幣)Annual tuition fees: 7-12年級: $46,223-$49,592澳幣Yr7-12: AUD$46,223-$49,592
寄宿費 (每年澳幣)Accommodation fees: 校內住宿費: $31,500澳幣Boarding: AUD$31,500
CRICOS 00354G

 Visit us at booth 15   歡迎到15號展位

Wesley College

Wesley College是一所領先的獨立、提供國際文憑(IB) 課程的男女校。學校擁有 150 多年的辦學歷史，同時學校提供寄宿和日校學位。通過全面的教育方法，為讓學生發掘自己所熱衷的興趣及培養學生的才能，提供了無可媲美的機會。Wesley College在墨爾本市的三個校區，致力為每位學生從學前班到高中階段的發展提供全方位支持。
 優異的學業成績是Wesley College教育的標誌，我們為維省教育證書 (VCE) 和國際文憑課程 (IB DP)的畢業生所取得的優異成績感到自豪。 
Wesley College在Glen Waverley校區開設了英語預備課程 (ELPP)，為需要在進入主流班級之前需要提高英語的學生而設。在同一校區也設立名為 “Learning in Residence”的寄宿選項，為來自墨爾本大都市、澳洲偏遠地區、亞洲、中東和歐洲等地的9 至 12 年級學生提供現代化寄宿設施，不論在宿舍設備或地理位置上都致力提升學生的學習經歷。
Wesley College is a leading independent, coeducational, IB World School, with a history of achievement spanning more than 150 years. Offering Boarding and Day school places, Wesley supports the development of every girl and boy from early childhood years through to Senior School, across three Melbourne metropolitan campuses. 
Academic excellence is a hallmark of a Wesley education and we are proud of the exceptional achievements of our graduating Victorian Certificate of Education (VCE) and International Baccalaureate Diploma Programme (IB DP) students. 
Wesley College offers an English Language Preparation Program (ELPP) at the Glen Waverley campus for students requiring intensive English prior to entering mainstream classes. Wesley’s contemporary boarding facility, Learning in Residence, is designed for students in Years 9 to 12, who come from metropolitan Melbourne, rural Australia, and international locations across Asia, the Middle East and Europe. 
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AEAS 澳洲教育評審測驗  升讀澳洲頂尖學校的入場券。

甚麼是 AEAS 考試？
AEAS考試是一個需要學生親身參與的書面考試，需時約3.5小時。除了考核學生的英語能力，包括閱讀理解、寫作、詞彙、聆聽、口語五部份， 亦會考核非文字綜合能力及數學推理能力。AEAS考試報告共3頁，內有學生的實際考試成績，亦會包括校內成績報告， 以及透過考試及其他資料觀察整理出來針對每位學生的個人化建議。

香港的 AEAS 考試

AEAS 考試

21

AEAS考試報告助學生快速申請澳洲超過300間學校包括各省政府學校以至全澳私立學校。AEAS考試是知名的英語及綜合能力測驗，深受學生家長信賴，適合一眾報讀澳洲學校的中小學生。AEAS憑藉近40年的數據及觀察，因此能於考試報告上提供最精準的建議。

香港的考試日期
2024 七月 八月 九月 十月 十一月 十二月

尖沙咀
Tsim Sha Tsui

6日, 27日 3日, 24日 7日, 28日 5日, 26日 2日, 30日 7日
北角

North Point
13日 10日 14日 19日 16日 14日

AEAS Preparation Courses

6 modules |  42 hours

Prepare to study at English 

medium schools

Build confidence in  
communicating in English

Certificate upon completion

Taught by qualified native  
English speaking teachers

Reading • Writing • Speaking 
Listening • Vocabulary

5 Modules | 30 hours

Learn practical skills  
for test preparation

Supports genuine 
English development

Practice for the AEAS test

The AEAS Official 
Test Preparation  

Course

School 
Preparation 
Course

To enrol contact your local AEAS approved course provider 
ASCENT PREP
5/F, Siu On Plaza, 482 Jaffe Rd, 
Causeway Bay, Hong Kong

(852) 2351 6132  |  (852) 9223 4673  

AscentPrephk

ascentprepedu

info@ascent-prep.com

ascent-prep.com

註冊AEAS考試非常方便，可以透過官方網站 

aeas.com.au/how-to-register  

完成整個報考程序。 

AEAS於香港定期舉辦考試 
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ONLINE PRACTICE TESTS

「aec教育顧問」前身為「澳洲教育顧問」, 於 1987 年成立。迄今已有 37 年一站式海外升學服務經驗，是澳洲教育評審測驗AEAS的香港主要合作夥伴之一。
本中心所有顧問均畢業於海外，並已考取  Qualified Education Agent Counsellors (QEAC) 的專業教育顧問資格，曾協助過萬名有志到海外升學的學生尋找出路。
現時，「aec」代表數百間海外院校，包括中/小學、專科技術學院、預科學院、大學及英語中心等，涵蓋國家包括英國、澳洲、紐西蘭、美國及加拿大等地。
aec服務範疇︰ 

•	 代辦院校入學申請 
•	 安排入學考試及面試 
•	 安排當地住宿及監護人 
•	 協助學生家長申請簽證 
•	 安排機場接送 

aec學生家長心聲: 
趙先生︰「aec一直替兒子聯絡及跟進學校及寄宿家庭情況，令我很放心！」
廖太︰「女兒所報讀的澳洲寄宿學校對新生特別關顧，宿舍會定期舉辦一些活動讓學生參與，女兒因此很快認識許多新朋友，很容易適應過來。」
古先生  : 「 aec 完全明白我們的要求，不厭其煩為小兒申請澳洲幾個省份適合他的高中。」
陳太︰「之前因為疫情未能遠赴澳洲上課。適逢澳洲開關，小兒終於可以飛去升學，我們非常感謝aec貼心的服務！」   

aec Education Consultancy

銅鑼灣軒尼詩道489 號銅鑼灣廣場1期1402室
+852 2598 6166

enquiry@aecl.com.hk

aecl.com.hk 

+852 5180 8913

aeceducationconsultancy

@aeceducationconsultancy

AEAS Online Practice Tests 

Quick, Easy and Fun!

Whether your child is preparing to take the AEAS 
Test, or you're just looking for an easy and fun 
way to help them develop their English language 
skills, an AEAS Online Practice Test is an excellent 
tool for any school student wanting to test and 
improve their English.

The perfect way to prepare for an AEAS test.  
Available anytime, anywhere in the world.

Purchase 

Now

Australian Schools  
Information System

Search and compare

australianschools.aeas.com.au

Check place availability 50+ 
Schools



+61 3 9645 0077

admin@aeas.com.au

aeas.com.au aecl.com.hk

+852 2598 6166

enquiry@aecl.com.hk

AEASTest

aeas_test

+61 3 9645 0077


